
Agent Rossiego: Nie wykluczam żadnego kierunku
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Giuseppe Rossi będzie z pewnością zimą bądź latem jednym z

najciekawszych kąsków na rynku transferowym. Wśród zainteresowanych

graczem znajdowała się ponoć w ostatnim mercato Roma. Radio Kiss Kiss

skontaktowało się z agentem piłkarza, Federico Pastorello.

 

- Gracz nadal się leczy, będzie to robił jeszcze cztery miesiące i jest bardzo trudnym

snuć teraz prognozy, zobaczymy czy w styczniu będzie można coś zrobić. Skupia się

na rehabilitacji. Powrót do Włoch? Na razie nie mogę na pewno powiedzieć, nie

wiem czy uda się do Napoli czy do Interu i czy wróci do Serie A. Otworzyła się

ciekawa okazja, gdyż Villareal nie może prosić o zbyt wiele pieniędzy. Zespół, który

go zechce będzie musiał dokonać poważnej inwestycji, gdyż jest graczem

zastopowanym od półtorej roku. W Interze podobał się w przeszłości i również teraz

podoba się Nerazzurrim, choć nie wykluczam żadnego kierunku.
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